

Referat fra bestyrelsesmøde den 20.12.22

Deltager til mødet: IngeBritt – Pernille – Rasmus(teams) og Annette

Afbud fra Torben – Jens Christian – Jan og Mia

1. Godkendelse af referat fra sidste møde, hvor langt er vi.

Vi arbejder videre med en mulig løsning på foldtavler, da det er et problem i hverdagen og især efter at vi har fået flere folde, så er der ikke en tavle til hver fold.

Der er sat nye skabe op i forhallen og nede i laden, og stævneskabene i den første boks er blevet flyttet ned i laden, så nu er der mulighed for at leje boksen ud til en opstald i stedet for.

2. Nyt fra formanden

Vi har fået tilskud fra kommunen, som vi får 2 gange om året.

Der er muligvis lavet en aftale med en ny bogholder, ansættelsesbrev skal på plads først før vi kan sige mere.

Der er blevet lavet fast rul på personalet. Så de fremover ved hvornår de skal arbejde langt ud i fremtiden. Hvis ikke de kan komme på arbejde er det deres eget ansvar at sørge for at bytte sin vagt.

3. Nyt fra Torben

Har meldt afbud

4. Økonomi

Vi mangler en halmvogn mere som er på el. pga arbejdsmiljøet. Personalet må ikke trække så mange kilo, som de gør med den ene af de vogne, der bliver brugt i hverdagen.

Der bliver bestilt en hovslagsskraber, så det bliver nemmere at ordne hovslaget, og dermed skulle det også gerne blive mere jævnt.

Derudover ønskes der flere forskellige ting til klubben, og her vil vi gerne hvis medlemmerne også har nogle ideer, stort som småt. Det er her vi har lov til at drømme om hvordan vi gerne vil have at Hjørring Rideklub ser ud i fremtiden.

Vi i bestyrelsen har lidt ønsker som nævnes nedenunder, og hver gang vi kommer på noget bliver det sat på listen.

Dressurhegn samt hegn omkring sandbanen.

Foldtavler

Lysplader inde i hallerne

Hegn

Varmesystem/solcelle

Værktøj

Ny gæstestald

Ny springbane

Parkeringsmuligheder

IngeBritt laver et drev hvor vi alle i bestyrelsen kan skrive tingene på når vi kommer i tanke om noget, derudover opfordre vi vores medlemmer til at komme med deres ønsker/drømme, der er intet der er for stort eller småt.

5. Opstaldningskontrakter

De nye opstaldningskontrakter er blevet udarbejdet, dog er der nogle rettelser dertil. Annette Prøver at lave et udkast til rettelser til opstaldningskontrakterne, så de bliver desværre først klar til udlevering i det nye år.

6. Elevheste

Oskar er ved at være slidt i elevafdelingen, og kan ikke klare det længere. Derfor vil vi finde ud af hvad vi vil gøre med ham.

Elevponyen Paris, er blevet opsagt pr. 1.2.23, da den ikke fungerer så godt i elevafdelingen længere.

Planen er at vi efter nytår starter hold op om onsdagen i elevafdelingen. Emilie vil i næste uge begynde at kigge på vores venteliste. Vi er stadigvæk opmærksom på at der skal være plads til at privatrytterne kan ride, så derfor er holdene færdige til kl. 18.

7. Generalforsamling

Dato for generalforsamling bliver tirsdag den 28.2.23 kl. 19.00 i cafeteriet.

Dagsorden kommer senere.

8. Målsætning

I gennem den næste periode vil vi have fokus på at få lavet en målsætning/vision for klubben. Det er et stort arbejde, men vi vil tage det lidt af gangen.

9. Hjælpeordning

Vi vil igen opfordre alle klubbens medlemmer til at bidrage med lidt af deres tid til de forskellige arrangementer der afholdes i klubben.

10. Velkomstfolder

Pernille tager kontakt til et par af klubbens medlemmer, som muligvis kan hjælpe med at få nogle lavet.

11. Eventuelt

Intet

Nyt møde den 17.1.23 kl. 18.30

Referent: Annette Frydberg